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VLADA CRNE GORE
Ministru saobraeaja i pomorstva Ivanu Brajovieu

Na osnovu olana 187 Poslovnika Skup§tine Cme Gore, postavljam Vam Ojeda& pitanje:

Kako iz ove perspektive ocjenjujete dosadatnju dinamdcu radova na priorita tnoj dionici autoputa
Bar-Boljare? Da Ii se preuzete ugovorne obaveze pottuju od strane izvodaea radova, kako u
dijelu rokova i k-valiteta gradnje, tako i u dijelu koji ih obavezuje da minimum 30% ukupne
vrijednosti radova (oko 240 miliona eura) moraju izvesti domaae kompanije? Kolika je, u tom
smislu, ukupna vrijednost do sada potpisanih ugovora sa domaiim firmama za podizvodaelce
poslove, i da Ii no osnovu toga oeekujete da ee prethodno pomenuta ugovorna obaveza biti
prematena?

Koliko je trenutno na trasi angaiovano radnika, a kolika se oeekuje kada radovi budu
najintenzivniji?

Kako komentarikte to .to se od strane jednog dijela javnosti uporno ieli nametnuti slika o tome
kako navodno radovi na projektu kasne, iako se zna da je krajnji rok za zavrktak radova na
projektovanju i izgradnji 11. maj 2019. godine, lcao i to .to se problematizuje priea o valutnom
riziku, iako je poznato da ne postoji valutni rizik u grejs periodu do 2021. godine, jer je
Ugovorom o projektovanju i izgradnji, koji ste Vi pregovarali, fiksiran kurs pa kojem se
obraeunava cijena prioritetne dionice?

Molirn Vas da ml odgovor dostavite i u pisanoj formi.

S pogtovanjem,

dr Damir Sehovie
/
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